
 

21st January 2026 Circular No. 25062A 

Dear Parents/Guardians,  

S1 Life Education Day – School Campus Cleaning Campaign 

To enhance students' awareness of school hygiene and cleanliness, and to cultivate positive attitudes and 

values such as responsibility, benevolence, commitment and empathy, our school will organize a campus-

wide cleaning activity on Life Education Day for S1 students. This activity also enhances Chinese culture 

by promoting the tradition of cleaning in preparation for the upcoming Lunar New Year. The details of the 

activity are as follows: 

 

Date: 13th February 2026 (Friday) 

Time: 9:00 a.m. – 12:45 p.m. 

Venue: School campus 

Clothing: School uniform 

 

This is a school event for which attendance is compulsory. For enquiries, please contact the General 

Office at 2711 8175. 

 

Yours faithfully,   

 

 

Lee Po Chu Fiona   

Principal  



 

通告編號：25062A 

敬啟者： 

「中一生命教育日」 – 校舍清潔活動 

  為了提高學生校園衛生及清潔的意識，培養他們責任感、仁愛、承擔與同理心等正向態度與

價值觀，本校將於「生命教育日」舉辦校舍清潔活動。亦藉此弘揚中國傳統文化，透過傳統清潔

活動迎接即將到來的農曆新年。活動詳情如下： 

   

日期： 二○二六年二月十三日(星期五) 

時間： 上午九時正至下午十二時四十五分 

地點： 本校 

服裝： 穿著整齊校服 

 

  此為學校活動，所有中一學生必須出席。如有疑問，請致電 2711 8175校務處查詢。 

 

  此致  

中一級家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長  

李寶珠 啟 

二○二六年一月二十一日 


